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Dzień dobry, 
 
w imieniu mieszkańców zwracam się z pytaniem, czy Wykonawca remontu ul. Hożej poprawi 
oznakowanie poziome, w szczególności przejścia dla pieszych, i w jakim terminie. 
Jest to bardzo ruchliwa ulica, szczególnie jest to droga dzieci do szkoły podstawowej. 
Ze względu na bezpieczeństwo użytkowników tej drogi bardzo proszę o szybką interwencję. 
 
Z poważaniem 
Agnieszka Djorić
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